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Abstract (en)
[origin: US4553254A] An exemplary embodiment includes x-ray apparatus and auxiliary apparatus, such as a sheet film camera or an image
intensifier television chain, as well as comprising operating consoles for generator and apparatus control. The operating consoles are intelligent data
display apparatus which are connected to a central computer unit which controls the x-ray generator and the x-ray apparatus and which effects the
display of data of the x-ray diagnostic system on the data display apparatus. The data display apparatus are provided with a matrix arrangement for
the purpose of data input through manual contacting of the display screen at a location corresponding to a desired input.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Röntgendiagnostikanlage mit mindestens einem Röntgengenerator (1), Röntgengeräten (6) und Hilfsgeräten,
wie einer Blattfilmkamera (3) oder einer Bildverstärker-Fernsehkette (4), sowie mit Bedienpulten (8) für die Generator- und Gerätesteuerung. Die
Bedienpulte (8) sind intelligente Datensichtgeräte, die an einer zentralen Rechnereinheit (7) angeschlossen sind, die den Röntgengenerator (1) und
die Röntgengeräte (6) steuert und die Wiedergabe von Daten der Röntgendiagnostikanlage auf den Datensichtgeraten bewirkt, die von dort aus
abrufbar sind. Die Datensichtgeräte (8) sind mit Mitteln zur Dateneingabe durch Berühren des Bildschirmes entsprechend der jeweils berührten
Stelle versehen.
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